



TAIWAN FOUNDATION
for DEMOCRACY

財團法人臺灣民主基金會

採訪通知

第十一屆亞洲民主人權獎 頒獎典禮

臺灣民主基金會設置的「亞洲民主人權獎」，自 2006 年以來，每年獎勵長期在亞洲地區以和平方式積極促進民主發展或提倡人權保護的個人或團體。今年的亞洲民主人權獎將頒發給「亞洲反非自願失蹤聯盟」，表彰該聯盟長期致力於倡議防制強迫失蹤與聲援強迫失蹤人口及其家屬。本會特別邀請蔡英文總統與立法院蘇嘉全院長，於十二月十日國際人權日當天，親自將獎座與獎金頒發給「亞洲反非自願失蹤聯盟」。

歡迎各位媒體朋友蒞臨採訪！

日期：2016 年 12 月 10 日（星期六）

時間：上午 8：30～10:15

地點：臺灣民主基金會（臺北市信義路三段 147 巷 17 弄 2 號）

流程：

08：30－09：00 報到入場、安檢

09：00－09：45 頒獎典禮

臺灣民主基金會蘇嘉全董事長致詞

蔡英文總統致詞及頒獎

臺灣民主基金會蘇嘉全董事長頒發獎助金

「亞洲反非自願失蹤聯盟」秘書長巴卡爾索女士致詞

09：45－10：15 茶會

※由於當天將進行安檢，敬請於上午 8：30 報到，並務必攜帶記者證，感謝您的合作。

媒體聯絡人：連虹雅小姐 2708-0100#607 Email: award@tfd.org.tw

<http://www.tfd.org.tw/>



TAIWAN FOUNDATION
for DEMOCRACY

財團法人臺灣民主基金會

MEDIA ADVISORY

2016 Asia Democracy and Human Rights Award

Award Ceremony

The annual Asia Democracy and Human Rights Award (ADHRA) was established by the Taiwan Foundation for Democracy in 2006 to encourage individuals or organizations that have made significant contributions to promoting democracy and advancing human rights through peaceful means in Asia. The 2016 Asia Democracy and Human Rights Award will be given to the Asian Federation Against Involuntary Disappearances (AFAD) for its dedication to advocating for the prevention of disappearances and speaking out for the disappeared and their families. The TFD has invited H.E. President Tsai Ing-wen and Legislative Yuan Speaker Su Jia-chyuan to present the award sculpture and grant to AFAD at this ceremony on International Human Rights Day.

Date: December 10, 2016 (Saturday)

Time: 8:30 am to 10:15 am

Venue: Taiwan Foundation for Democracy

(No. 2, Alley 17, Lane 147, Section 3, Sinyi Road, Taipei)

Program:

08 : 30 – 09 : 00 Registration and Security Check

09 : 00 – 09 : 45 Award Ceremony

Opening remarks by TFD Chairman Su Jia-chyuan

Congratulatory remarks and presentation of the Award sculpture by
H.E. President Tsai Ing-wen

Presentation of Award grant by TFD Chairman Su Jia-chyuan

Acceptance speech by Ms. Mary Aileen Diez-Bacalso,
AFAD Secretary-General

09 : 45 – 10 : 15 Reception

*Due to security check prior to the award ceremony, please arrive at 8:30 am and **present your official press pass**. Thank you for your cooperation.

Contact person: Ms. Hung-Ya Lien; Tel: 2708-0100 #607; Email: award@tfd.org.tw